



[K-Movie] “回憶的習作 Etude of memory”

駐香港韓國文化院和香港藝術中心合辦「戀愛的模樣：韓國愛情電影系列」，為觀眾呈獻八部不同類型的愛情作品及重量級影人映後談，讓你淺嘗不同的戀愛況味。

駐香港韓國文化院現將送出《初戀築跡101》的電影票，有興趣申請者只需填寫表格，便有機會獲得免費門票。我們將會在10月27日前透過WhatsApp聯繫成功申請人士。

大家不要錯過!

Korean Cultural Center in Hong Kong and Hong Kong Arts Centre co-present The Look of Love: Korean Romance Film Showcase to let you experience the diversity of love with eight films and chat with filmmakers.

Korean Cultural Center in Hong Kong is now giving away for the screening of “Architecture 101”. Interested applicants can fill in the form to get a free ticket!

Successful applicants will be informed via WhatsApp before 27/10.

Don't miss out!

-----

❤️戀愛的模樣：韓國愛情電影系列

🎬The Look of Love: Korean Romance Film Showcase

27.10.2023 - 12.11.2023

電影包括：

Films include:

👠 《典型浪漫》 Perhaps Love 장르만 로맨스

📡 《荒島男與俏宅女》 Castaway on the Moon 김씨표류기

🏠 《初戀築跡101》 Architecture 101 건축학개론

👤 《親愛的備忘》 Romang 로망

💍 《兩個婚禮一個葬禮》 Two Weddings and a Funeral 두 번의 결혼식과 한 번의 장례식

📷 《八月照相館》 Christmas in August 8월의 크리스마스

❄️ 《雪國戀人》 A Man and a Woman 남과 여

🕶️ 《看不見的愛》 Always 오직 그대만

-----

🎫 Ticketing website: <https://www.popticket.hk/event/the-look-of-love>

📄 Application website: <https://forms.gle/wDaob9L93Q76ozrS8>

See Translation

